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Referat af afdelingsmødet i afdeling 48 

Dato: 9 september 2024 

Tidspunkt: 17.30 

Antal deltagende beboere:12 plus Heidi 

 

Skriv ikke navne og adresser på andre beboere i referatet (bestyrelsesmedlemmer eller udvalg undtaget) 
 

 

REFERAT 
 

Afdelingsbestyrelsen (formanden) byder velkommen 
 

1 
 
 

Valg af referent og dirigent 

 
Referent: Poul 
Referent: Karin 
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Godkendelse af forretningsorden  

 

Godkendt 

 

3. Beretning 

Fremlæggelse af beretning for 
perioden siden sidste 
afdelingsmøde 
 

Birgitte fortalte hvad der er sket det sidste år. Blandt andet. 

• Snart 20 års jubilæum. 

• Nye hoveddøre i. 

• 2 el-ladere og flere el biler 

• Ny affaldssortering. 

• Renset udsugning 

• Velkommen til nye beboere. 

• Juletænding samt julegaver som vi plejer. 
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Godkendelse af afdelingens budget samt fremlæggelse af 
afdelingens regnskab  

Vi ønsker Heidi velkommen på mødet. 

Heidi fremlægger regnskab og budget.  

Overskud 2023 på 43.000. 
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Budget 2025.  

Dag Renovation falder. Men vil stige de næste år. 

Administrations udgifter stiger. Ny ansættelse. 

Planlagt vedligehold. 30 år langtidsplan. God økonomi. Stabil og pæn 
økonomi. 

Mangler ca 86.000 kr. Stigning i husleje på henholdsvis på 142,- kr 
(små) og 227,- kr.(store) i 2025. 

 

Budget 2025 er GODKENDT. Enstemmigt af de fremmødte. 

 

5 Behandling af evt. indkomne forslag 

5.1  
Forslag 1  
Forslagets overskrift  

Skriv hvad forslaget handler om (undgå at skrive navne og adresser på 
beboere) 
 
INGEN INDKOMNE FORSLAG 
 
 

☐   Vedtaget 

☐   Forkastet 

☐   Trukket 

☐   Ændringsforslag vedtaget 
 

6 Valg af medlemmer til afdelingsbestyrelsen og valg af suppleanter 

[Personer på valg i år fra 
afdelingsbestyrelsen] 
 

Birgitte genopstiller ikke. 

Jytte 7A. fortsætter 

Bjarke 29. Nyvalgt 

Karin 55. På valg og genopstiller og blev valgt. 

 

7 
Valg af suppleanter til 
afdelingsbestyrelsen 
 

 

Thomas (1. sup) 

Helle (2. sup) 
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Eventuelt 

1. Spand til batterier. Der kommer også alt andet i. Låg på? 

2. Hvad gør vi med farligt affald? (kan vi få en box?) 

3. Cykler der har stået i mange år i skuret. Hvad gør vi med de cykler? 

Markering på og ellers så fjerne dem? 



 

3 
 

4. Der ønskes en trillebør mere. 

5. Manglende markering på p-plads. Specielt ved el-lader. 

6. Ønske om at man ikke går ind over andres græsplæner (ved hjørne) 

 

 

 

 

Afdelingsbestyrelsen består nu af: 

       

Navne  Valgperiode: 

Formand: 

Bjarke Vang Stationsvangen 29, 
8541 Skødstrup 

Mail: biva0501@gmail.com 

 

 

2 år 

Øvrige medlemmer: 

Karin Funch 

Stationsvangen 55 

8541 Skødstrup 

Mail: kafun@aarhus.dk 

Jytte M. Christensen 

Stationsvangen 7 A 

8541 Skødstrup 

Mail: jyttemargrethe32@gmail.com 

 

 

 

 

2 år 

 

 

 

 

 

1 år 

Suppleanter: 

Thomas Rosgaard (1. sup) 

Helle Rørbæk Hørby (2. sup) 

 

 

 

 

Evt. valgte til repræsentantskabet: 

 

  

 

 

 

 

Med venlig hilsen 

Afdelingsbestyrelsen 

mailto:kafun@aarhus.dk

